



WINNING THE FUTURE THROUGH INNOVATION

DEALER CERTIFICATE

With this certificate, ONNERA LAUNDRY BARCELONA S.A confirms that VM-Trade LLC (tax number: 7456038155) is a dealer of DOMUS laundry equipment in the Russian Federation.

The status of a DOMUS brand dealer allows VM-Trade LLC to carry out:

- promotion of DOMUS brand equipment, including using brand images and names
- demonstration of DOMUS equipment at our own premises
- after-sales assistance, including the repair of DOMUS equipment
- direct sale of DOMUS equipment to customers
- carrying out technical maintenance of DOMUS equipment during the warranty period
- install and / or control the installation proces of DOMUS equipment

The terms of the agreement are valid for the territory of the Russian Federation. Other territories require Domus pre-authorization.

СЕРТИФИКАТ ДИЛЕРА

Данным сертификатом ONNERA LAUNDRY BARCELONA S.A подтверждает, что компания ООО «ВМ-Трейд» (ИНН 7456038155) является дилером прачечного оборудования DOMUS на территории Российской Федерации.

Статус дилера марки DOMUS позволяет ООО «ВМ-Трейд» осуществлять:

- продвижение оборудования марки DOMUS, в том числе, используя фирменные изображения и наименования
- демонстрацию оборудования марки DOMUS на собственных площадях
- предоставление послепродажной помощи, в том числе проведение ремонтных работ оборудования марки DOMUS
- непосредственную продажу оборудования марки DOMUS клиентам
- проведение технического обслуживания оборудования марки DOMUS в течении гарантийного периода
- проводить монтаж, запуск и/или осуществлять контроль за установкой оборудования марки DOMUS

Условия договора действуют для территории Российской Федерации. Для других территорий требуется получить предварительную авторизацию Domus.

Executed and delivered by ONNERA LAUNDRY BARCELONA, S.A. Dated: 11 of November 2019
Authorized signatories
Eduard Colomer an Export Director Name and title

DOMUS
Cl de l'Energia, 12 Pol. Ind. la Quintana
Tel. 93 888 71 53 Fax. 93 888 76 63
08504 St. JULIA DE VILATORTA (Barcelona)